
Online Car Auction



REGISTRATION ON THE AVCARS.EU AUCTION

Open your browser and enter avcars.eu in the address bar. On the main page, in the top menu,
click the "Registration" button



Select for whom the account is being created:
- Individual – if you are registering as an individual;
- Legal entity – if you represent a company.



When registering on the site as an individual, you need to go through 4 registration steps:
Step 1: Select the category "Individual" and click the "Next step" button.



Step 2: Fill out the registration form.

*Fields marked with an asterisk (*) must be filled in
All data must be entered in Latin letters

After filling in all required fields, carefully check the entered data and click the “Next step” button.



Step 3: Fill out the registration form and attach a document confirming your identity in PDF or
JPEG format.

After filling in all required fields, carefully check the entered data and click the "Next step" button.

*Fields marked with an asterisk (*) must be filled in
All data must be entered in Latin letters



Step 4: Login Credentials

After filling out the form, check the box to confirm your agreement with the terms and conditions, and click the "Register"
button.

*Fields marked with an asterisk (*) must be filled in
All data must be entered in Latin letters



To activate your account on the platform, you need to verify your email address.
 A confirmation email will be sent immediately after you click the "Register" button.

After that, you will be able to log in to your personal account using the
username and password you provided during registration.

You're almost registered!

Go to your email and activate your account. Once
activated, you'll have full access to our online

platform.



Your profile has been successfully created.
 You can now start selecting vehicles on the platform. We wish you successful bidding!

Desktop Mobile version



When registering on the website as a legal entity, you need to complete 6 registration steps:
 Step 1: Select the category "Legal Entity" and click the "Next Step" button.



Step 2: Enter your VAT payer number or select the "Without VAT" option, then click the "Next
Step" button.



Step 3: Fill in the company information.

*Fields marked with an asterisk (*) must be filled in.
All data must be entered in Latin letters.



Step 4: In the "Documents" section, you need to upload 5 mandatory files:

*Documents confirming your company must be
attached in PDF or JPEG format.



Step 5: Fill in the personal details of the authorized representative:

*Fields marked with an asterisk (*) must be filled in.
All data must be entered in Latin letters.



Step 6: Final step of registration. Fill in the registration details:

After completing the form, check the box to confirm your agreement with the terms and conditions, then click the "Register"
button.

*Fields marked with an asterisk (*) must be filled in.
All data must be entered in Latin letters.



To activate your account on the platform, you need to verify your email address.
 A confirmation email will be sent immediately after you click the "Register" button.

After that, you will be able to log in to your personal account using the
username and password you provided during registration.

You're almost registered!

Go to your email and activate your account. Once
activated, you'll have full access to our online

platform.



Your profile has been successfully created.
 You can now start selecting vehicles on the platform. We wish you successful bidding!

Desktop Mobile version



Online Car Auction



РЕГИСТРАЦИЯ НА АУКЦИОНЕ AVCARS.EU

Откройте браузер и введите в адресную строку avcars.eu. На главной странице в верхнем
меню, нажмите кнопку «Регистрация»



Выберите, для кого создается аккаунт:
- Физическое лицо – если вы регистрируетесь как частное лицо;
- Юридическое лицо – если вы представляете компанию.



При регистрации на сайте как физическое лицо вам необходимо пройти 4 шага регистрации:
1 шаг: Выберете категорию «Физическое лицо» нажмите кнопку «Следующий шаг».



2 шаг: Заполните регистрационную форму.

*Обязательно должны быть заполнены поля, которые обозначены звездочкой (*)
Все данные следует вводить латинскими буквами

После заполнения всех обязательных полей внимательно проверьте введённые данные и нажмите кнопку «Следующий шаг»



3 шаг: Заполните регистрационную форму и прикрепите документ, подтверждающий вашу
личность, в формате PDF или JPEG.

После заполнения всех обязательных полей внимательно проверьте введённые данные и нажмите кнопку «Следующий шаг»

*Обязательно должны быть заполнены поля, которые обозначены звездочкой (*)
Все данные следует вводить латинскими буквами



4 шаг: Данные для входа

*Обязательно должны быть заполнены поля, которые обозначены звездочкой (*)
Все данные следует вводить латинскими буквами

После  заполнения установите галочку, подтверждая согласие с общими положениями и условиями, и нажмите кнопку
«Зарегистрироваться».



Для активации вашей учётной записи на платформе необходимо подтвердить электронную почту. 
Письмо с подтверждением будет отправлено сразу после нажатия кнопки «Зарегистрироваться».

После этого вы сможете войти в личный кабинет,
используя логин и пароль, указанные при регистрации.



Ваш профиль успешно создан 
Теперь вы можете выбирать автомобили на площадке. Желаем удачных торгов!

Десктоп Мобильная
версия

Планшет



При регистрации на сайте как юридическое лицо вам необходимо пройти 6 шагов регистрации:
1 шаг: Выберете категорию «Юридическое лицо» нажмите кнопку «Следующий шаг».



2 шаг: Заполните номер плательщика НДС или выберите опцию «Без НДС», затем нажмите
кнопку «Следующий шаг».



3 шаг: Заполните информацию о компании.

*Обязательно должны быть заполнены поля, которые
обозначены звездочкой (*)
Все данные следует вводить латинскими буквами



4 шаг: В разделе «Документы» необходимо прикрепить 5 обязательных файлов:

*Докумены для подтверждения вашей компании
прикрепить в формате PDF или JPEG



5 шаг: Заполните личные данные уполномоченного лица:

*Обязательно должны быть заполнены поля, которые
обозначены звездочкой (*)
Все данные следует вводить латинскими буквами



6 шаг: Заключительный этап регистрации. Заполните данные для регистрации:

После  заполнения установите галочку, подтверждая согласие с общими положениями и условиями, и нажмите кнопку
«Зарегистрироваться».

*Обязательно должны быть заполнены поля, которые
обозначены звездочкой (*)
Все данные следует вводить латинскими буквами



Для активации вашей учётной записи на платформе необходимо подтвердить электронную почту. 
Письмо с подтверждением будет отправлено сразу после нажатия кнопки «Зарегистрироваться».

После этого вы сможете войти в личный кабинет,
используя логин и пароль, указанные при регистрации.



Ваш профиль успешно создан 
Теперь вы можете выбирать автомобили на площадке. Желаем удачных торгов!

Десктоп Мобильная
версия

Планшет


